
Referat 30.09.2008

Bestyrelsesmøde 30. september 2008

Tilstede: alle

Fra formanden

Fællesarealer

Bjørneklo: vi har fået en henvendelse fra kommunen omkring kreaturer hos bondemanden, disse
kreaturer skulle spise den bjørneklo som bondemanden har på sin mark. I den forbindelse har
kommunen forespurgt om han kunne få adgang til en stor del af vores mark areal (1 hektar) hvor der
så skulle være adgang til vand og skygge for kreaturerne. Vi har i første omgang sagt nej i
Bestyrelsen
Hvis vi skulle acceptere ovenstående skulle det op til en generalforsamling, hvor alle husstande
kunne spørges. Nr. 41 har allerede sagt nej
Rene tager kontakt til miljøcentret og spørger hvad der kan gøres ved bondemanden bjørneklo, da
bondemanden igen i år ikke har fjernet sin bjørneklo

L&R

René har haft kontakt til Svend Åge Marbo og det som stadig mangler at blive udført fra L&R’s
side: er flise belægning og hulboring

Andre aktiviteter

René har haft kontakt til TDC (YouSee) omkring forbedring af kabel aftale, de kunne tilbyde en
aftale til ca. 1000 kr. pr. kvartal, men alle husstand i foreningen skulle være med og vi er bundet i 5
år. Så den har vi sagt nej til.
Helle spørger Dong Energy omkring fibernet
Helle spørger også Stofa omkring antenneforening
Alle har betalt kontingent
Rene laver nyt udkast til nyhedsbrev

Aktiviteter festudvalg

Sommerfest (Bente ref.) realiseret budget sendes til bestyrelsen
December træf dato foreslået til 14. december kl. 13-15
Fastelavn dato foreslået til 22. februar 2009

Næste mødes hos Bente tirsdag en 18. november 2008 kl. 18.30


